
Administrative Measures for the Control of Pollution Caused 
by Electronic Information Products 
This document is required for the sale of electronic information products into the People’s Republic of China. 
Any substances noted by an “×” in the following table are exempt under the EU RoHS (Restriction of 
Hazardous Substances) directive 2002/95/EC. The English text is a direct translation of the following 
Chinese text. For further information on environmental initiatives, see www.smarttech.com. 

SMART Audio™ CAS-340 教室扩音器系统 所含有毒有害物质的名称及成份 
 

部件名称 有毒有害物质或元素 

铅 
(Pb) 

汞 

（Hg） 

镉 

（Cd） 

六价铬 

（Cr6+） 

多溴联苯 

（PBB） 

多溴二苯醚 

（PBDE） 

CAS 340 控制单元 × ○ ○ ○ ○ ○ 

房间模块 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

教师麦克风 × ○ ○ ○ ○ ○ 

M1 充电器 × ○ ○ ○ ○ ○ 

19V 直流电源 × ○ ○ ○ ○ ○ 

5V 直流电源 × ○ ○ ○ ○ ○ 

吸顶扬声器 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

墙扬声器 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

天花板桥 ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

○ 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 SJ/T 11363-2006 标准规定的限量要求以下 

×   表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 SJ/T 11363-2006 标准规定的限量要求 
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Names and content of toxic and hazardous substances or elements in SMART Audio CAS-340 classroom 
amplification system 
 

Part Name Toxic and Hazardous Substances or Elements 
Pb Hg Cd Cr6+ PBB PBDE 

CAS 340 control unit × ○ ○ ○ ○ ○ 
Room module ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
Teacher microphone × ○ ○ ○ ○ ○ 
M1 charging station × ○ ○ ○ ○ ○ 
19V DC power supply × ○ ○ ○ ○ ○ 
5V DC power supply × ○ ○ ○ ○ ○ 
Ceiling speakers ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
Wall speakers ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
Ceiling tile bridge ○ ○ ○ ○ ○ ○ 
○  

 
× 
 

Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this 
part is below the SJ/T11363-2006 limit requirements. 
Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous 
materials used for this part is above the SJ/T11363-2006 limit requirements. 
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